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REFERAT 
 

MØDE I: Skolebestyrelsen DATO: 07.03.2022 

MØDESTED: Kastrupgårdsskolens mødelokale KLOKKEN: 17:30 – 19.30 

EMNE: Skolebestyrelsesmøde  SAGSNR 

DELTAGERE: 

Niels Bahn Rasmussen, Kristoffer Sæverud, Jon 

Thøgersen, Michael Vrochopolous, Christian Frydenlund 

Bundgaard, Gitte Sander Holm, Julie Bjønager Myhre, 

Stina Wiatr Carlberg, Katja Jensen, Oscar Lawaetz 

Henriksen (8E) 

 

Afbud: 
Lars Myhre Hansen, Patrick Lehto Dahl, Maria 

Færgemann, Wilma Rahr Wedebye (7C), 
 

MØDENR.: 03 - 2022  

 

 Emne (og ansvarlig) Hvad skal vi udrette?  

(Er punktet til 

orientering/ 

drøftelse/beslutning) 

Forberedelse til 

punktet 

Proces Afsat 

tid 

1 Godkendelse af 

dagsorden (alle) 

Dagsorden godkendes 

(beslutning) 

Dagsorden læses  5 min.  

2 Valg af dirigent 

 

Dirigent vælges 

(beslutning) 

  5 min. 

3 Elevrådet 

 

Nyt fra….   10min 

4 Høringssvar: 

1)Revision af 

skolestyrelsesvedtægt 

2022 

Drøftelse af bilag (6 stk) og 

udarbejdelse af høringssvar 

Høringsmateriale 

læses 

Godkendelse 10 min 

5 Tilbagemelding fra 

arbejdsgrupper 

Status    

6 Covid-19 

 

Status   10 min 

7 Timefordelingsplan 

22/23   

 Bilag på mødet Godkendelse  

8 Opfølgning på punktet 

om SFO-

lokaler/lokalefællesskab 

med E-klasser 

    

9 Fokus på de dygtige 

elever - hvordan? 

    

10 Valg til 

Skolebestyrelsen 

    

11 Lærings- og 

trivselspuljen 2022 

(indledende drøftelser 

og aftaler) 

Status   10 min 

12 Meddelelser: 

 

E-klasser 

Status   15 min 
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Personale 

 

Kommunalbestyrelsen 

 

SFO 

 

SKB Formanden 

13 Eventuelt 

 

    

 Personsager 

(NRA) 

 

  Orientering 2 min.  

 

 

1. Dagsorden 

Dagsorden er godkendt 

 

 

2. Dirigent 
Gitte, ikke overraskende, men enstemmigt valgt 

 

 

3. Elevrådet 
UngTårnby har afholdt elevrådsdag på KAG i sidste uge. Der var mange fremmødte, stor entusiasme og ros 

fra UngTårnby. 

Fremover vil elevrådet arbejde for en grønnere skole 

 

 

 

4. Høringssvar 

Skolestyrelsesvedtægterne gennemgås. Det ser primært ud til at være konsekvensrettelser ifht 

årstal og lovgivning. 

Ændringerne og den nye styrelsesvedtægt, tages til efterretning. 

 

 

5. Arbejdsgrupper 
Der har været en god dialog om ordensregler. De præsenteres på næste skolebestyrelsesmøde 

 

 

6. Coronaupdate 
Vi orienterer fortsat ved Covid-19 smitte 

Som følge af Covid-19 er der reduceret i antallet af eksamener for 9. årgang.  
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7. Timefordelingsplan 22/23 

KSæ deler ud og Niels gennemgår timefordelingsplanen, med henblik på ændringer og 

begrundelser herfor. Vi har forsøgt at tage hensyn til progression i timetallet og vejledende antal 

lektioner. 

Der er kun minimumstimetal i dansk, matematik og historie. I de resterende fag er der vejledende 

timetal.  

Det er prioriteret at overgangene fra 3. til 4. årgang og fra 6. til 7. årgang bliver så blide som muligt. 

Vi glæder os til at evaluere næste år. 

 

Historisk har det været prioriteret at dansk og matematik lå højt, frem for mange timers 

understøttende undervisning. 

 

Timetalsplanen godkendes efter en grundig og meget informativ gennemgang. 

 

 

 

8. Opfølgning på punktet om SFO-lokaler/lokalefællesskab med E-klasser  

Efter rundvisning på sidste SB-møde har formanden forsøgt at italesætte udfordringerne i 

SFO’erne på nye måder, med henblik på at få politikerne i tale. 

Frøen kæmper med vedligeholdelse på et meget lille budget. 

De mange skift på Valhalla mellem skole og fritid, er ikke konvergent med et fornuftigt og 

udviklende børneliv. 

Det foreslås at lokalpolitikere inviteres til et besøg/rundvisning. Bestyrelsen forfatter et skriv til 

kommunens Børn- og ungeudvalg om den uholdbare lokalesituation. Det er Stina der er tovholder. 

Efter intern godkendelse i forældrebestyrelsen, sender Stina. 

Der er udsigt til at SFO-lokalerne ikke bruges til klasseværelser om 5-6 år, under forudsætning af 

at der fortsat bliver optaget 2 klasser pr. årgang fremadrettet. 

 

 

9. Fokus på de dygtige elever - hvordan? 

Motiveret af mange forskellige historier om undervisningsdifferentiering, klasseskift, etc., kan det 

undre i hvilken udstrækning vi differentierer i form af hold på tværs af klasser. 

Læseugler, TMTM, Stand-up fysik, holddeling og differentiering i de enkelte klasser, etc. er fint. 

Har vi mulighed for at differentiere systematisk? Eller i større projekter? 

 

10. Valg til skolebestyrelsen 

Valgbestyrelsen orienterer om status på tidsplan. Der er helt styr på processen. 

Der må meget gerne forfattes en motivationsskrivelse, så flere forældre får lyst til at stille op. Der 

er plads til flere suppleanter:) Christian og Stina skriver til Niels inden for en uge. 
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11. Lærings- og trivselsmidlerne 
Der er intet nyt fra arbejdsgruppen, vi afventer inventarønsker. 

 

 

12. Meddelelser 
E-klasser 

Sussi inviteres med på et kommende møde. 

 

 

Personale 

Personaleklubben har samlet ind til Børnecancerfonden til fodboldtrøjefredag. Næste år er vi ude i endnu 

bedre tid:) 

Fagfordelingen er i fuld gang. 

 

 

Kommunalbestyrelsen 

Orientering fra Patrick: vedr. undersøgelse af fremdrift på nyt skøjtehalsprojekt og indflydelse på 

institutionen, har I måske set i 2770, at projektet er udskudt på ubestemt tid pga meget høje materialepriser. 

Institutionen skulle ej heller være i risiko forsikrede borgmesteren mig. 

Grækeren er genvalgt som TR for lærerne 

 

 

SFO 

Der er travlt med at få styr på styrelsesvedtægter og overgange. Der kommer nye børn ”om lidt”. 

I 2022 kommer SFO til at arbejde med grundig implementeringen af projekter. Både overgang fra børnehave 

til SFO og motorikprojekt. 

 

Da der kommer færre børn (2 spor) bliver SFO nednormeret. Pt er det kommunale styringsværktøj ikke 

gearet til at håndtere ændringer i normeringen. 

 

 

SKB Formanden 

Næstformanden tager næste FROmøde 

 

 

13. Eventuelt 
Den trafikale situation står ikke til at ændre.  

Vi har haft et uheld med en lille pige og en spritautomat på skolen. Det var meget uheldigt og vi har gjort alt 

for at forhindre en gentagelse. 

 

Der vil være åbent hus i forbindelse med skolens temauge. 

 

 

Punkter til kommende møder: 

- Forslag til Kastrupgårdsskolens ordensregler 

- Lærings- og trivselspuljen, udmøntningsforslag fremlægges 

  

 

 


